
 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
         Θεσσαλονίκη, 20/07/2021 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
 
ΘΕΜΑ: «Τευτλοπαραγωγοί στην Λάρισα ζητούν να συνεχίσουν την εν λόγω  

καλλιέργεια» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από εκπροσώπους των τευτλοπαραγωγών από την Θεσσαλία, 
από την Δυτική και από την Κεντρική Μακεδονία και από την Στερεά Ελλάδα και σύμφωνα 
με ανάρτηση σε τοπική ιστοσελίδα του Διαδικτύου, συγκέντρωση πραγματοποιήθηκε έξω 
από το Εργοστάσιο Ζάχαρης της Λάρισας, που λειτούργησε, για τελευταία φορά, το 2006, 
για να διαμαρτυρηθούν για τη μη συνέχιση της εν λόγω καλλιέργειας. Επισημαίνουν οι ως 
άνω ότι, η απόφαση του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης να σταματήσει την σχετική 
καλλιέργεια προκαλεί σοβαρά προβλήματα, όχι μόνο στους εναπομείναντες παραγωγούς 
αλλά και σε δεκάδες άλλα επαγγέλματα, που εξαρτώνται από την καλλιέργεια των 
ζαχαρότευτλων. Παράλληλα, τονίζουν οι τελευταίοι πως η τευτλοκαλλιέργεια στην Ελλάδα 
έχει μέλλον και πως είναι κρίμα να εισάγουμε ζάχαρη, την στιγμή που η χώρα μας έχει την 
σχετική δυνατότητα παραγωγής, αρκεί η Πολιτεία να θέσει ξανά σε επαναλειτουργία τα 
εργοστάσια ζάχαρης, ώστε να έχει η χώρα μας εγχώρια παραγωγή. Για όλους, λοιπόν, τους 
παραπάνω λόγους ζητούν οι άνω τευτλοκαλλιεργητές να συνεχίσουν να καλλιεργούν τεύτλα 
και να επαναλειτουργήσουν τα εργοστάσια ζάχαρης της χώρας μας, χρησιμοποιώντας τα 
τεύτλα ως πρώτη ύλη. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να μεριμνήσετε σχετικά, ώστε σε αυτές τις δύσκολες ώρες για τη χώρα μας 
να μην διακοπεί η καλλιέργεια τεύτλων και να ξαναλειτουργήσουν τα εργοστάσια 
ζάχαρης, με πρώτη ύλη τα τεύτλα και με στόχο την ανάταξη της ελληνικής αγροτικής 
οικονομίας; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

8187

Ημερομ. Κατάθεσης:

21/7/2021




